

## Referat fra møte i faggruppen for Oria 24.05.2022

<b>Møte</b>	2/2022	
<b>Dato</b>	24.05.2022	
<b>Tid</b>	Kl. 12.00-14.00	
<b>Sted</b>	Videomøte	
<b>Medlemmer</b>		
<i>Til stede</i>	Jenny Bakken Aslaksen (NTNU) Urd Hertzberg (SIHF) Tone Christine Bøgh (UiO) Erlend Kristensen (UiT)	Birgit Müller-Nielsen (OsloMet) Hilde Aase (NB) Adriana Morys-Fornal (UiB)
<i>Ikke til stede</i>	Asbjørn Risan (Sikt)	Ida Magnhild Okkenhaug Haug (Nord)
<b>Sikt</b>	Fredrik S. Pettersen (Referent)	
<b>Merknader</b>		

### 1 Velkommen

Velkommen og introduksjon til verktøy for å holde oversikt over oppgaver som løper relatert til faggruppen (Miro). Hvis du ikke har tilgang, spør Fredrik.

#### 1.1 Kort status

Statusoppdatering om Quick Links og Coverage dates.

- Quick Links - Asbjørn har vært i dialog med Miri Botzer på Ex Libris. Virker ikke som at tjenesten tok høyde for konsortieløsningen når de implementerte krav om proxy. Jobber med å finne en løsning.
- Coverage dates- Grunnen til at det er så tregt er igjen konsortierelatert. Når data blir hentet om coverage dates sjekker den alle som har ressursen i hele konsortiet og går inn i en slags loop.

Kommentarer fra faggruppen om at konsortierelaterte feil forekommer ofte, og at dette er noe vi burde pushe Ex Libris på. Kan det være et argument når vi ser på innkjøpsprosessen for systemvalg neste runde?

Gjennomgang fellesmøte: Ønske om hyppigere møter. Prøver oss på 2 ganger i kvartalet, 4 ganger i halvåret. Et ordentlig møte for Release, et halveismøte for de som har mulighet og lyst til å diskutere andre temaer.

## 1.2 May-release

May-release ble installert for konsortiet 05. juni. Hovedpunktene er:

- Feedback tool - Generelt positive, men mailene kommer ikke frem i sandbox. Hva har skjedd, de gjorde det før. Fredrik tester. Ser ikke noe galt med å aktivere denne tjenesten og la den kjøre side om side med eksisterende feedback-skjema. Kan verktøyet sende mer informasjon om bruker? IP-adresse f.eks.? Sette inn ikon på venstre side? Ikonet er et utropstegn, forvirrende? Hvorfor ikke spørsmålstegn?
- Kanskje holde et webinar om feedback løsningene? Presentere begge løsninger? Fredrik nevner mulighet for å ha et generelt webinar om Back Office, faggruppen er enig i behov. Demonstrasjon og forklaring på hvilke forventninger vi har til institusjonene i 2022 i forhold til hvordan det var før. ("Rør minst mulig!")
- Søk i fulltekst - Usikre på hva beste løsning er, noen ønsker å bare skru det helt av. Hvis det skal være mulighet til å bestemme selv burde default være at fulltekstsøk er avskrudd. Bedre navn på knappene - sammen med "inkluder materiale ditt bibliotek ikke har fulltekst på" er forvirrende, må finne gode navn. Hjemmelekse. OBS: Må informere om at default oppførsel endrer seg i august release.
- Resource recommender - Ikke noe stort engasjement, usikker på hva bruksområde burde være men generelt positivt.

## 2 Diverse spørsmål/diskusjoner

### 2.1 Ebok-duplikater – Hva skjedde med løsning?

- Hva skjedde med løsningen som skulle hindre duplikater av ebøker? Fjernet fra release notes om ISBN matching?